

T1 Angela

CALENDAR

Please consult the Gunn High School [calendar](#) and [website](#) for updated event information.

March 1

Photo Days Class of 2024 and 2023
4:00 PM, Gunn Site Council Meeting
7:30 PM, Gunn Parent Virtual Crafting Circle

March 3

9:00 AM, Class of 2022 Parent Coffee with Leighton Lang
6:00 PM, Middle College Mandatory Open House

March 5

9:00 AM, Class of 2024 Parent Coffee with Genavae Dixon, Mental Health Specialist

March 10

6:00 PM, College Now Info Night

March 12

PTSA Student Grants Due

March 16

Gunn Parent Ed Event with Scott Fried

3月1日

九年级和十年級攝影日
4:00 PM, Gunn现场理事会会议
7:30 PM, Gunn家长虚拟制作圈

3月3日

9:00 AM, Leighton Lang (大学财务顾问) 11年级家长咖啡
6:00 PM, Middle College介绍之夜

3月5日

9:00 AM, Genavae Dixon (心理健康专家) 9年级家长咖啡

3月10日

6:00 PM, College Now信息之夜

3月12日

PTSA学生助学金截止日

3月16日

Gunn家长教育活动与Scott Fried

GUNN NEWS & EVENTS

****NEW** Bus Service to/from Gunn Will Resume Upon School Opening**

VTA's planned bus service when in-person classes will resume. Only route 288L will operate.

- (For the 9:00 AM Gunn start time) Route 288L will depart Louis/Fielding at 8:20 AM will arrive Gunn approx. 8:45 AM.
- (For the 9:40 AM Gunn start time) Route 288L will depart Louis/Fielding at 9:00 AM will arrive Gunn approx. 9:25 AM.
- (3:05 PM dismissal) Route 288L will depart Vets Hospital at 3:15 PM.

****新**往返于Gunn的公共汽车服务将在开学后恢复运行**

VTA计划当面授课开始时恢复公交服务。仅288L号路线将运行。

- (GUNN开始时间9:00 AM) 288L线将在8:20 AM从Louis/Fielding出发，于8:45 AM到达Gunn。
- (GUNN开始时间9:40 AM) 288L线将在9:00 AM从Louis/Fielding出发，于9:25 AM到达Gunn。
- (下午3:05放学)288L号路线将在下午3:15从退伍军人医院出发

T2 Syma C

****NEW** Update on Gunn's Reopening**

Gunn students are invited to return to campus with an expected starting date of March 9, depending on County conditions. Last names A-K on Tuesday/Wednesday and L-Z on Thursday/Friday. On-campus students will Zoom from the same room as their teacher and then move from classroom to classroom following their current schedules. Teachers may choose to evolve their instructional approach individually. Principal Stratton gave an update on Gunn's

Reopening Plan at the Principal's Coffee on Friday Feb 26. Read the notes [here](#) and watch the recording [here](#).

****新**Gunn 从新开学设计更新**

三月九日开始, 根据本县的情况, 欢迎Gunn 学生回到校园上课。姓氏A至K的学生可以星期二和三回到校园上课, 姓氏L至Z字头的学生可以星期四和五回到校园上课。在校园里学生会跟他们的老师在同一个教室通过zoom上课, 然后根据学生的时间表转换教室, 老师们可以改变他们自己的教学方法。二月二十六日, 校Stratton在Principal's Coffee (校长咖啡会) 宣布了新的开学安排。请在[这里](#)看网会记录, 在[这里](#)看录像。

Picture Day Schedule			
Monday, March 1 st		Monday March 8 th	
9 th Grade		10 th Grade	
9-10am	A - Ga	9-10am	Lis - Sa
10-11am	Ge - Lee	10-11am	Sc - Z
11-12pm	Li - Sa	11 th Grade	
1-2pm	Sc - Z	11-12pm	A - Fa
10 th Grade		1-2pm	Fe - Le
2-3pm	A - Ge	2-3pm	Li - Sa
3-4pm	Gh - Lin	3-4pm	Sc - Z

T4 Irene Tsen

****UPDATED** Gunn Photo Days for 9th -11th Grade**

Mondays March 1 and 8, Bow Gym

Volunteers are needed to help Photo Day run smoothly and to distribute packaged treats to take home. [Please click here to volunteer](#) if you can help.

Photos will be used for second semester ID cards and for the school yearbook. There are no current plans for Photo Day make-ups or other methods to use personal photos or previous ID photos for the Student ID. Students who do not have a photo taken will still have their names listed in the yearbook, but will not receive a current year student ID.

12th grade Senior portraits or submitted photos will be used for their yearbook photo. If your Senior requires a Student ID please contact [Mr. Argumedo](#) or [Ms. Hall](#) to arrange a time to have their photo taken.

[Information on ordering school photos here](#). Photo orders previously placed in the fall will be honored for the spring Photo Day since the fall event was canceled. Unsure if you ordered previously? Contact [Generations Photography](#) to find out.

Safety measures: There will be two cameras in use and the number of people in the gym will be limited to photo staff and the students currently getting their picture taken (well below the allowed 20% room capacity). Doors will remain open for ventilation and fans will be running. There will be sanitizing stations and distancing protocols in place - any line waiting will take place outside the gym. Students will only briefly remove masks for the photo and then put them back on.

Picture Day Schedule			
Monday, March 1 st		Monday March 8 th	
9 th Grade		10 th Grade	
9-10am	A - Ga	9-10am	Lis - Sa
10-11am	Ge - Lee	10-11am	Sc - Z
11-12pm	Li - Sa	11 th Grade	
1-2pm	Sc - Z	11-12pm	A - Fa
10 th Grade		1-2pm	Fe - Le
2-3pm	A - Ge	2-3pm	Li - Sa
3-4pm	Gh - Lin	3-4pm	Sc - Z

****最新消息** Gunn 9-12年级学生拍照日**

3月1日与3月8日, 星期一, **Bow 体育馆 (Bow Gym)**

有需要家长志愿者让学生拍照日顺利的行程和分发包装好的点心给学生带回家。请在[这里](#)主动提供。

照片会当成第二学期的学生身份证明卡与用在年刊里。目前没有学生拍照日从拍或提交个人或去年照片的计划。如果学生没有拍照, 他们的名字会在年刊里但他们不会收到今年的学生身份证明卡。

12年级的学生肖像或提交的照片会被用在年刊里。如果您的12年级学生需要一个学生身份证, 请联系Mr. Argumedo或Ms. Hall安排拍照时间。

点照片的星系在[这里](#)。秋天的照片订单会被遵守由于秋天的学生拍照日被取消了。不确定您有没有之前的订单? 联系[Generations Photography](#)查明。

安全措施: 会有两台照相机。只有职员和排队照相的学生会被让进体育馆内 (充足以下允许的20%房间容纳)。门会一直开着, 电扇会在吹风, 也会用消毒站。为了保持距离, 排队都会在体育馆外。学生在照相时会短时间脱掉口罩。

T5 Nancy Liang

****UPDATED** VIRTUAL Career Month & Development Opportunities – March 2021**

March is [PAUSD Career Month](#) and plenty of information will be provided about jobs, internships, and other career development opportunities. Rachel Kaci, the PAUSD Work Experience Teacher, is always working to build the list of available internships for our students -- If you have any leads or contacts at your places of work, please contact her at rkaci@pausd.org. Thank you!

Here are some resources and upcoming career-related events:

- [PAUSD Bulletin Board](#) for jobs/internship suggestions (ongoing)
- [Lockheed Martin Internship](#) – tentative roll-out March 1st
- Job Fair will be held during lunch on Tuesday March 30 via Zoom
- Career Pathways Fair will be held during lunch on Wednesday March 31 via Zoom
- Career Speakers Series is March 19-26 – There will be a keynote speaker during SELF on March 19, and the following week students will be able to hear from several speakers about a variety of careers during lunch
- *Parent Ed Night: "Career Development for your Child"* TBD in March

****更新**虚拟职业月与发展机会– 2021年3月**

三月是[PAUSD职业月](#)，将提供有关工作、实习和其他职业发展机会的大量信息。

PAUSD工作经验老师**Rachel Kaci**一直在努力为我们的学生建立可用的实习列表-如果您在工作地点有任何潜在客户或联系人，请通过rkaci@pausd.org与她联系。谢谢！

以下是一些资源和即将发生的与职业相关的事件：

- [PAUSD公告板](#)，针对工作/实习建议（进行中）
- [Lockheed Martin 公司](#)实习– 3月1日试行
- 招聘会将于**3月30日**（星期二）午餐期间通过**Zoom**举行
- 职业生涯之路市集将于**3月31日**（星期三）午餐期间通过**Zoom**举行
- 职业演讲者系列将于**3月19日至26日**– **3月19日**在**SELF**期间将有主旨演讲者，接下来的一周中，学生将可以在午餐期间听取几位演讲者关于各种职业的演讲
- 家长教育之夜：三月份待定的“为您的孩子发展职业”

T6 Syma C

****NEW** Gunn Site Council Meeting**

Monday March 1, 4:00 PM

The Gunn Site Council will be meeting on Monday 3/1 at 4:00 PM and we welcome you and/or your student to attend our meeting with your concerns, recommendations and feedback. Here is the zoom link (<https://pausd.zoom.us/j/92491714848#success>) and the agenda is available under the [Site Council Materials tab](#). The following discussion items may be of concern to our community:

- Campus COVID Safety Plan - Leonel & Pier Angeli, Asst. principals (Safety)
- Health Screener/Parent Square - Harvey Newland, Asst. principal (Technology)
- Traffic Flow Signage - Wendy Stratton, Principal
- Communication with Stakeholders

If your item is on the agenda, a discussion will take place during that time. You are also welcome to send your thoughts in through the appropriate representative below:

Parent Representatives:

Anne Marie Hallada (Class of 2021 and 2022) amhallada@gmail.com
Althea Brown (Class of 2022) althea923@gmail.com
Bryna Chang (Class of 2023) bryna.chang@gmail.com
Star Teachout (Class of 2024) teachout@sonic.net

Student Representatives:

Arunim Agarwal (Class of 2021) aa36132@pausd.us
Ethan Zhang (Class of 2022) ez26535@pausd.us
Ethan Liang (Class of 2023) el31132@pausd.us
Jazmine Rodrigo (Class of 2024) jr45882@pausd.us

****新**Gunn评议会会议**

三月一日星期一 下午四点

Gunn评议会会议会在三月一日星期一 下午四点召开会议，欢迎您跟您的孩子来参加会议，提出您的关注项目、建议和回馈。Zoom 链接在这：

<https://pausd.zoom.us/j/92491714848#success>。议程 [Site Council Materials tab](#)

下。以下的讨论事项跟我们社区有关的：

- 校园新冠病毒安全计划 - Leonel 和 Pier Angeli，副校长（安全）
- 健康检察员/ Parent Square（家长角） - Harvey Newland，副校长 技科
- 交通流程指示 - Wendy Stratton，校长
- 跟持分者交流

要是您的建议在议程中，大家会在会议时候讨论。欢迎把您的想法送到有关的代表：
家长代表：

Anne Marie Hallada (Class of 2021 and 2022) amhallada@gmail.com

Althea Brown (Class of 2022) althea923@gmail.com

Bryna Chang (Class of 2023) bryna.chang@gmail.com

Star Teachout (Class of 2024) teachout@sonic.net

学生代表：

Arunim Agarwal (Class of 2021) aa36132@pausd.us

Ethan Zhang (Class of 2022) ez26535@pausd.us

Ethan Liang (Class of 2023) el31132@pausd.us

Jazmine Rodrigo (Class of 2024) jr45882@pausd.us

T7

Class of 2022 - Parent Coffee with Leighton Lang: Naviance

Wed March 3, 9:00 - 10:00 AM

Class of 2022 parents are welcome to join us on Zoom for a presentation on Naviance by Career [Counselor Leighton Lang](#). Naviance is software that provides Gunn students with college planning and career assessment tools, as well as test prep, scholarship info, college visits, and other valuable resources. 11th graders will be using Naviance extensively during the fall of their 12th grade year. From 9:00-9:30 AM parents will have the opportunity to chat with each other, followed by Leighton's presentation from 9:30-10:00 AM. The Zoom link will be sent out shortly before the event.

T8

Foothill Middle College Is Now Accepting Applications for 2021-2022

Wed March 3, 6:00 - 8:00 PM - Mandatory Open House

College Now - Open House and Information Night

Wed March 10, 6:00 - 8:00 PM

Information and Open House link for College Now visit www.foothillcollegenow.org

Please visit foothillmiddlecollege.org for more information and the application.

There is a mandatory Virtual Open House on March 3 from 6-8 pm. Please see link for details.

If you have further questions, please contact [Annett Trail](#) or call (650) 949-7168.

T9 Syma C

****NEW** Class of 2024 - Parent Virtual Coffee**

Fri March 5, 9:00 - 10:30 AM

9th grade parents are invited to a Virtual Coffee on Friday March 5 from 9:00 - 10:30 AM on Zoom. Genavae Dixon, Mental Health Specialist from the Gunn Wellness Center, will be providing wellness tips and more for both students and parents. Parents will have the opportunity to share whatever's on our minds. The Zoom meeting link will be emailed out the day before the meeting. We hope you can join us!

****新**2024年毕业班 - 在线家长咖啡会**

三月五日星期五 9:00 - 10:30 AM

在三月五日星期五早上九点至十点半, 欢迎九年级学生的家长在zoom上的在线咖啡会。来自Gunn Wellness Center的心理健康专家Genavae Dixon会为家长和学生分享一些健身建议。家长会有机会分享您们的想法。我们会在会议前一天发送Zoom链接, 希望您会来参加!

Hannah

****NEW** Gunn Parent Ed Event with Scott Fried**

Tues March 16, 7:00 PM

Please mark your calendar for this talk by Scott Fried, who will answer questions and help us support our children as they contemplate life beyond lockdown and understand the ways they worry that they're "not enough." The Zoom meeting link will be emailed out before the meeting. We hope you can join us!

****新的** Gunn 和 Scott Fried 的一个活动给家长**

星期二, 三月十六号, 晚上七点

在这个活动, Scott Fried 会回答您的问题并讲一讲家长怎么样可以去帮助孩子如果他们想在封锁之后的事件。他也会讲一讲家长怎么能理解孩子的烦恼关于他们不够好的事情。Zoom 的链接会活动前给送出去。希望您可以加入我们

T11 Sunny

Introducing PTSA's New Student Grant Program

Gunn PTSA has always supported many student events and activities. Our Staff Grants also pay for classroom and school-wide programs that support students in creative and engaging ways. We know Gunn students have amazing ideas, too! So PTSA is awarding Grants to bring student-generated school-wide projects to life. PTSA is looking to fund student-led projects that promote growth and learning. [Gunn students may apply for a PTSA GRANT by March 12.](#)

介绍家长老师学生会(PTSA)的新学生助学金计划

Gunn 的家长老师学生会 (PTSA) 有史以来一直支持许多学生活动。我们的员工助学金也支付教室内和全校的活动费用, 这些活动用引人入胜和有创意的方式支持学生。我们知道Gunn的学生也有非常了不起的主意! 所以PTSA也将授予资金, 为了实现学生创造的全校活动。PTSA正在寻求可资助的可以促进学习和成长, 学生为主导的项目。 [Gunn 的学生可以在3月12号之前申请PTSA助学金。](#)

Student Memberships in the State PTA

Students are valuable members of the California State PTA Board of Managers. As full voting members, they share their perspectives on current issues, voice their concerns and provide insights during the meetings they attend. California State PTA is now accepting applications for students to serve on our state board. Student board members must be a high school junior or senior in the 2021-2022 school year. Selected students would serve on the California State PTA Board of Managers from July 1, 2021, through June 30, 2022.

加州家长教师协会 (PTA) 里的学生会员

学生们是加州PTA管理委员会的重要成员。作为正式投票成员，他们会在会议中分享自己对于当前事件的看法，说出他们的忧虑，和提供见解。加州PTA现在正接受加入委员会的学生申请。学生委员会的成员一定要是在2021-2022学年读高中十一或十二年级的学生。选中的学生会于2021年7月1日到2022年6月30日任职加州管理委员会。